

ဤစစ်ချက်များသည် ကျောင်းသား၊ မိဘ နှင့်ဆရာများအတွက် ကျောင်းသားတစ်ဦး တတ်မြောက်သင့်သော ပညာရပ်အဆင့်သို့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှု ရှိ မရှိနှင့် ကျောင်းပြီးသည့်အခါ ၂၁ ရာစုအတွက် ကောင်းစွာ ပြင်ဆင်ထားနိုင်သည့် လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရှိ မရှိကို အလွန် တန်ဖိုးရှိသော အခြေအနေပြ အချက်အလက်များ ပေးနိုင်ပါသည်။ စစ်ချက်များသည် ကျောင်းနှင့် ခရိုင်ဝန်ထမ်းများအား သင့်ကလေးအားပိုမိုကောင်းမွန်စွာ ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန်နှင့် ကလေးတိုင်းအောင်မြင်စေရန်အတွက် မည်သည့်နေရာများတွင် သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများ၊ သင်ကြားရေးနှင့် ခေါင်းဆောင်မှုတို့ကို တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သည်ကို အသိပေးနိုင်ပါသည်။ **Denver** အစိုးရကျောင်းများမှ စာမေးပွဲများအား မည်ကဲ့သို့ အသုံးပြုသည်၊ မည်သည့်စာမေးပွဲများအား သင့်ကလေးဖြေဆိုရ မည်နှင့် စာမေးပွဲများဆိုင်ရာ ခရိုင်မူဝါဒများကို [standards.dpsk12.org/assessments](https://standards.dpsk12.org/assessments) အွန်လိုင်းပေါ်တွင် အသေးစိတ်အချက်အလက်များပေးထားပါသည်။



## စာမေးပွဲများကိုမည်ကဲ့သို့ အသုံးပြုနိုင်သနည်း

DPS ကျောင်းသားအနေဖြင့် အတိုချုံးစာမေးပွဲနှင့် ပုံစံပြုစာမေးပွဲ နှစ်မျိုးလုံး ဖြေဆိုကြပါသည်။

- **အက်ဖြတ်ခြင်းအနှစ်ချုပ်အား** ယေဘုယျအားဖြင့် ကာလ တစ်ခုကုန်ဆုံးချိန် (ဥပမာ တစ်ဘာသာ၊ စာသင်ချိန်ကာလ သို့မဟုတ် ကျောင်းစာသင်နှစ်) တွင် တစ်ကြိမ်စစ်ဆေးပါသည်။ ကျောင်းသား၏စွမ်းဆောင်ရည်ကို ချမှတ်ထားသောမေးခွန်း အဆင့်နှင့် နှိုင်းယှဉ်၍ အက်ဖြတ်ပါသည်။ ဥပမာများမှာ စာသင်ကာလ တစ်ဝက် သို့မဟုတ် နောက်ဆုံး စာမေးပွဲ၊ နောက်ဆုံးစာတမ်း သို့မဟုတ် ကိုလိုရာဒိုပညာရေးအောင်မြင်မှုတိုင်းတာခြင်းများ (CMAS) တို့ ဖြစ်ပါသည်။
- **ပုံစံပြုစာမေးပွဲ** သည် ရည်ရွယ်ထားသည့် သင်ကြားရေး ရလဒ်များအားကျောင်းသားမှ ရရှိမှု တိုးတက်အောင် လုပ်ရန်သင်ကြားရေးကိုချိန်ညှိရန်အတွက် တုန့်ပြန်မှုများကို စာသင်တုန်းရယူသည့် စနစ်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါသောကြောင့် ကျောင်းသားများ လေ့လာမှုအခြေအနေ၊ သိရှိမှုနှင့် နားလည်မှုကြားတွင် ရှိသော ကွက်လပ်များ၊ ဆရာနှင့်ကျောင်းသားများ သင်ကြားရေးကို တိုးတက်အောင် လုပ်ရန် စသည့်တိကျသော ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့်ကျောင်းဆရာမှ စာသင်ခန်းအတွင်းတွင် ပြုလုပ်ပါသည်။



## မည်သည့်စာမေးပွဲများကို သင့်ကလေးဖြေဆိုရမည်နည်း။

DPS မှ မည်သည့်ပြည်နယ်မှ မည်သည့်စာမေးပွဲများ လိုအပ်သည် (“ပြည်နယ်-လိုအပ်ချက်”)နှင့် မည်သည့် စာမေးပွဲခေါင်းစဉ်မှ ရွေးချယ်နိုင်သည် (“ပြည်နယ်-အုပ်ချုပ်မှု”)၊ စစ်ချက်တစ်ခုစီ၏ ရည်ရွယ်ချက်၊ နှင့် မည်သည့် စစ်ချက်များအား ပေးအပ်ထားပြီး မည်မျှကြာမြင့်မည်ဆိုသည့် အသေးစိတ်ဖော်ပြထားသော [စာမေးပွဲဇယား](#) နှင့် [အကျဉ်းချုပ်](#) တွင် အနှစ်ချုပ် ဖော်ပြထားပါသည်။

DPS မှပြုစုထားသော [ခရိုင် စာမေးပွဲပြုကွဒိန်](#) ၊ တွင် အထူးပြုစာမေးပွဲများအတွက် အချိန်ဇယားများ ပါဝင်သည့် စာမေးပွဲအပေါ် ယံတင်ပြချက်လည်း ပါဝင်သည်။ [အစိုးရစာမေးပွဲများ](#) နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အသေးစိတ် အချက်အလက်များလည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။



## ခရိုင် မူဝါဒများ

DPS မှ အစိုးရစာမေးပွဲများကို စာရွက်နှင့်ခဲတံနှင့် ဖြေဆိုရန် လိုအပ်သည်ဟု မှတ်တမ်းတင်ထားသော ကျောင်းသားများ မှအပ၊ အခြားကျောင်းသားများ အားလုံးကို အွန်လိုင်းပေါ်မှ စစ်ဆေးပါသည်။ တချို့သောအခြေအနေများတွင် ကျောင်းမှ CMAS သို့မဟုတ်/နှင့် CoAlt စာမေးပွဲမေးခွန်းများ အားလုံးကို စာရွက်၊ ခဲတံနှင့် အတန်းအားလုံးကိုဖြေဆိုစေရန် ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။ စာရွက်နှင့်ခဲတံသုံးစာမေးပွဲအသုံးပြုနိုင်မည့် အချိန်နှင့် ပတ်သက်၍ ပိုမိုသိရှိရန်၊ ခရိုင်၏ [အစိုးရစာမေးပွဲများအတွက် စာရွက်/ခဲတံ မူဝါဒ](#) ကိုဖတ်ရှုပါ။

မိမိ၏ ကလေးအားစာမေးပွဲတစ်ခု သို့မဟုတ် အများစုအား မဖြေဆိုစေလိုပါက ခရိုင်မှ ချမှတ်ထားသော မိဘမှမဖြေဆိုရန် ရွေးချယ်မှုမူဝါဒအတိုင်းဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။ လျှောက်လွှာအား [မိဘများအတွက်အွန်လိုင်းကဏ္ဍ သို့မဟုတ် သင့်ကလေး၏ ကျောင်းတွင်](#) ရရှိနိုင်ပါသည်။ မိဘများကို ယင်းတို့ကျောင်းအုပ်နှင့် တိုင်ပင်လုပ်ဆောင်ရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။